
 

Punkter på 

dagsordenen. 

Referat af bestyrelsesmøde.  

Mandag den 28. oktober 2024 

Til stede: Jan Stensbjerg, Kurt Nymark, Hanne Bæk Olsen,  

Ole Christensen og Svend Aabo 

Møde med 

byggeudvalget.  

Kuno Olsen og Kjeld Madsen fremlagde en oversigt over de 

forbedringer og vedligeholdelsesopgaver, der var blevet udført 

i 2024 som er: 

Revnedannelser og små skavanker i murværket er repareret. 

Baldakiner og indgangspartier er blevet malet. 

Der blev fremlagt forslag til de opgaver, der skal sættes i gang i 

løbet af 2025.                                                                          

Den største opgave er udskiftning af eksisterende tagrender på 

alle husene, og der arbejdes videre med et af de tre indhentede 

tilbud.                                                                              

Vinteren 2023/2024 har sat sine spor i asfalten i form af revner, 

og de skader skal udbedres tidligt forår 2025.    

1. Godkendelse af 

referat. 

Godkendt. 

2. Post til foreningen. Post fra YouSee. TV-pakken til foreningens medlemmer stiger 

fra 305,34 kr. til 324,00 kr. om måned (normalpris 379,00),    

og det er ca.17.000 mere næste år.                                            

Skal indlægges i foreningens budget for 2025. 

3. Henvendelse fra 

medlemmerne. 

Fra Hanne og Bent Gravesen har vi modtaget et forslag om 

forbedring af lydforholdene i Smedjen udarbejdet af firmaet 

Alpha Akustik. I den forbindelse har Ole fundet det gamle 

forslag fra 2018 og været i kontakt med Troltekt, der havde 

udarbejdet det. Det viser sig, at det forslag fra dengang ikke 

kan bruges, og at det nu kræver en helt anden opsætning.               

Det blev besluttet at vente med en forbedring af lydforholdene, 

til en generel gennemgang af en renovering af Smedjen.     

4. Økonomi       

Herunder forslag til 

finansiering af et 

eventuelt 

Økonomien følger budgettet for 2024.                            

Budgettet for 2025 blev fremlagt, men her mangler der 

udgifter, der er nævnt under mødet med byggeudvalget og 

solcelleprojektet.     
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solcelleprojekt. De forskellige muligheder til finansiering af solcelleprojektet 

blev fremlagt og gennemgået.  

Den valgte finansiering vil blive fremlagt på medlemsmødet. 

 5. Forberedelse til 

medlemsmøde den 6.11. 

  

Den udsendte dagsorden blev gennemgået, og der blev aftalt 

hvem, der står for de enkelte punkter. 

6. Opfølgning på BU 

møde. 

 

Opgaven med udskiftning af tagrender og udbedring af revner i 

asfalten kan påbegyndes. 

  

7. Eventuelt. Svend forslog, at det blev genovervejet at ændre vores 

hjemmesideopsætning til ABF’s udgave.  

Svend laver et forslag til næste møde. 

 

8. Dato næste møde  Næste møde blev fastlagt til tirsdag den 10. december 2024 

 


